




BAVARIA YACHTS

BAVARIA C-LINE

Modern
sea living

BAVARIA C38 | BAVARIA C42 | BAVARIA C46 | BAVARIA C50 | BAVARIA C57

BAVARIA **C-LINE**





PHILOSOPHY

Sail. Relax. Enjoy.

Experience a new dimension in joy at sailing across the water: The BAVARIA C-LINE combines innovative ideas and advanced design to create a perfect combination of outstanding sailing performance and plenty of space for everyone to feel at home on board. The modern hull concept, designed by Cossutti Yacht Design, makes our yachts easy to handle with a large crew, or short-handed, and offers custom layouts both below and on deck to meet the highest expectations.

SEGELN. ENTSPANNEN. GENIESSEN.

Erleben sie eine neue Dimension der Freude am Segeln auf dem Wasser: Die BAVARIA C-LINE vereint innovative Ideen und durchdachtes Design zu einem perfekten Zusammenspiel von idealen Segeleigenschaften und viel Raum zum Wohlfühlen an Bord. Das moderne, von Cossutti Yacht Design gezeichnete Rumpfkonzzept verleiht unseren Yachten einfaches Handling für kleine und große Crews und bietet sowohl unter als auch an Deck individuelle Layouts, die den höchsten Ansprüchen gerecht werden.

PHILOSOPHY

Where sailing capabilities inspire

The sailing capabilities of the BAVARIA C-LINE are pleasantly surprising on all points of sail. The advanced hull concept provides reassuring stability while the perfectly matched rig offers the maximum sail area. The pre-balanced single ruder featured in this series provides precise feedback and gives the yachts their dynamic sailing feel. It ensures you confidently reach your next dream destination quickly and safely.

WO SEGELEIGENSCHAFTEN BEGEISTERN

Die Segeleigenschaften der BAVARIA C-LINE überraschen auf allen Kursen. Das durchdachte Rumpfkonzzept mit einer überraschenden Stabilität ist auf das Rigg mit maximaler Segelfläche perfekt abgestimmt. Das für die Baureihe typische, vorbalancierte Singleruder liefert präzise Rückmeldung und verleiht den Yachten ihr dynamisches Segelverhalten. So gelangen Sie schnell und sicher zu Ihrer nächsten Traumdestination.









BAVARIA C-LINE

Sailing pleasure in pure diversity

The five BAVARIA C-LINE models offer one thing in particular: the perfect platform for crews of any size. Thanks to the extensive packages and options, the wide choice of models allows ideal adaptation to meet your diverse range of requirements. Cruises will turn into the most poignant memories.

SEGELGENUSS IN REINER VIELFALT

Die fünf Modelle der BAVARIA C-LINE bieten vor allem Eines: die perfekte Plattform für Crews jeder Größe. Die breite Modellpalette erlaubt dank umfangreicher Pakete und Optionen eine ideale Anpassung an vielfältige Anforderungen. Damit werden Törns zu den schönsten Erinnerungen.

BAVARIA **C-LINE**

	BAVARIA C38	BAVARIA C42	BAVARIA C46
Length <i>Gesamtlänge</i>	11.31 m	12.40 m	14.50 m
Length hull <i>Länge Rumpf</i>	10.99 m	11.99 m	13.95 m
Length waterline <i>Länge Wasserlinie</i>	11.27 m	11.49 m	13.32 m
Beam overall <i>Gesamtbreite</i>	3.98 m	4.30 m	4.70 m
Draught cast iron keel (approx.) <i>Tiefgang Gusseisenkiel (ca.)</i>	2.05 m	2.10 m	2.30 m
Draught cast iron keel as shallow keel (approx.) <i>Tiefgang Gusseisenkiel als Flachkiel (ca.)</i>	1.65 m	1.70 m	1.75 m
Unloaded weight (approx.) <i>Leergewicht (ca.)</i>	9,386 kg	10,070 kg	12,730 kg
Engine, standard <i>Motor, Standard</i>	21 kW / 29 PS	29 kW / 40 PS	42 kW / 57 PS
Engine, option <i>Motor, Option</i>	29 kW / 40 PS	42 kW / 57 PS	59 kW / 80 PS
Fuel tank (approx.) <i>Treibstofftank (ca.)</i>	210 l	210 l	244 l
Water tank (approx.) <i>Wassertank (ca.)</i>	210 l	210 l / 460 l	554 l / 798 l
Sail area <i>Segelfläche</i>	73 m ²	90.5 m ²	114 m ²
Mainsail / furling (approx.) <i>Großsegel / Rollgroßsegel (ca.)</i>	46 m ² / 42.8 m ²	53 m ² / 48.6 m ²	66 m ² / 61 m ²
Height of mast above water line (approx.) <i>Masthöhe über Wasserlinie (ca.)</i>	18.57 m	20.5 m	22.05 m

BAVARIA
C50

15.43 m

14.99 m

14.28 m

5 m

2.30 m

1.85 m

15,423 kg

59 kW / 80 PS

-

244 l

620 l

131.2 m²

75.2 m² / 69.5 m²

23.25 m

BAVARIA
C57

16.67 m

16.16 m

15.62 m

5.28 m

2.50 m

2 m

18,157 kg

81 kW / 110 PS

-

500 l

650 l

136.5 m²

80 m² / 76 m²

24.26 m



BAVARIA C38





BAVARIA C38

For unforgettable sailing moments

Experience a new level of quality of life and sailing pleasure - the BAVARIA C38 redefines space and comfort in its class. The distinctive design of the hull offers a breathtaking amount of space for comfortable living on board and features an array of impressive details. Clearly-defined chines and V-bow not only give this sailing yacht a modern appearance, but also make it easy to handle in close quarters while delivering exhilarating sailing performance.

FÜR UNVERGESSLICHE SEGELMOMENTE

Erleben Sie Lebensqualität und Segelvergnügen einer neuen Liga – die BAVARIA C38 definiert Raumangebot und Komfort in ihrer Klasse neu. Das markante Rumpfdesign bietet überraschend viel Raum für Komfort und besticht mit jeder Menge durchdachter Details. Chines und V-Bow verleihen dieser Segelyacht nicht nur ein modernes Äußeres, sondern auch einfaches Handling und perfekte Segelperformance, die höchsten Ansprüchen gerecht wird.

BAVARIA
C38



BAVARIA C38 EXTERIOR

More space, more freedom

Experience freedom of movement on deck: The BAVARIA C38 exudes comfort-focused design. Spacious, padded lounge areas and the spacious cockpit with open transom or optional swim platform transform every anchorage into a comfort zone and provide space for everyone on board to relax on the water. Welcome aboard, where luxury and flexibility are part of the experience.

MEHR RAUM, MEHR FREIHEIT

Erleben Sie Großzügigkeit an Deck: Die BAVARIA C38 begeistert mit ihrem komfortorientierten Design. Großzügige, gepolsterte Liegeflächen und das geräumige Cockpit mit offenem Heck oder optionaler Badeplattform verwandeln jeden Ankerplatz in eine Komfortzone und bieten Raum für individuellen Komfort auf dem Wasser. Willkommen an Bord, wo Luxus und Flexibilität eins werden.









BAVARIA C38 INTERIOR

Designed with refinement

The voluminous hull offers plenty of places to retreat to. The two or three cabin layouts offer an impressive level of flexibility. The spacious aft cabins and the owner's cabin in the bow offer plenty of space to relax. The L-shaped galley with a cavernous fridge and a neat navigation desk at the main bulkhead or an alternative A-cabin to port for additional storage space make the BAVARIA C38 the perfect choice even for longer trips with a small crew.

DESIGN MIT RAFFINESSE

Der voluminöse Rumpf bietet ideale Rückzugsorte: Die 2- oder 3-Kabinen-Layouts überzeugen durch hohe Flexibilität. Die geräumigen Achterkabinen und die Eignerkabine im Bug bieten viel Raum für Entspannung. Die L-förmige Pantry mit großem Kühlschrank sowie eine elegante Navigationsecke am Hauptschott oder die alternative A-Kabine Backbord für zusätzlichen Stauraum machen die BAVARIA C38 zur perfekten Wahl auch für längere Törns mit kleiner Crew.



BAVARIA C38



Deck layout Deck-Layout



Cabin layouts Kabinen-Layouts

BAVARIA C42

The art of sailing redefined

With its modern hull geometry - a fascinating fusion of chines and V-bow - the BAVARIA C42 sets new standards. In addition to excellent sailing performance, this also creates an exceptionally large amount of space on and below deck. Voted European Boat of the Year 2021, the BAVARIA C42 impressed the jury with its high level of comfort and perfect sailing characteristics in all conditions. The outstanding overall concept, custom layout options and numerous extras make the BAVARIA C42 the clear choice for people with a passion for sailing who are looking for something special.

SEGELKUNST NEU DEFINIERT

Die BAVARIA C42 setzt mit ihrer modernen Rumpfform – einer faszinierenden Fusion aus Chines und V-Bow – neue Maßstäbe. Dies schafft neben den hervorragenden Segeleigenschaften auch ein außergewöhnlich großes Platzangebot an und unter Deck. Ausgezeichnet als European Boat of the Year 2021 beeindruckte die BAVARIA C42 die Jury mit ihrem hohen Komfort und perfekten Segeleigenschaften bei allen Bedingungen. Das herausragende Gesamtkonzept, individuelle Ausbauvarianten und zahlreiche Extras machen die BAVARIA C42 zur klaren Wahl für Segelliebhaber, die das Besondere suchen.



BAVARIA
C42







BAVARIA C42 EXTERIOR

Form meets function

The deck layout of the BAVARIA C42 clearly focuses on the essential: plenty of space for full functionality. Large areas of free space on the foredeck and along the sides provide plenty of room for relaxing moments on deck. The cockpit is also an oasis of space with impressive L-shaped, ergonomically contoured benches - a harmonious synthesis of design and comfort.

FORM TRIFFT FUNKTION

Beim Decklayout der BAVARIA C42 liegt der Fokus klar auf dem Wesentlichen: hohes Platzangebot bei maximaler Funktion. Großzügige Flächen am Vorschiff und auf den Seitendecks bieten überraschend viel Raum für entspannte Momente an Deck. Auch das Cockpit ist ein wahres Raumwunder und begeistert mit L-förmigen, ergonomisch geformten Sitzbänken – eine harmonische Synthese von Design und Komfort.



BAVARIA C42 INTERIOR

Invites to chill

The U-shaped seating group to starboard and the lounge couch to port offer ample space for eight people. Generous hatches open the coach roof to flood the saloon with bright daylight. The lounge couch and the fully-fledged navigation desk offer a harmonious symbiosis of feel-good living and work space. The table can be lowered in no time to transform the saloon into a relaxed chill-out area to enjoy some quiet hours.

EINLADENDE GESELLIGKEIT

Die U-förmige Sitzgruppe an Steuerbord und die Lounge-Bank an Backbord bieten weitläufiges Platzangebot für acht Personen. Großzügige Decksluken öffnen den Dachhimmel und durchfluten den Salon mit hellem Tageslicht. Dort bieten das Lounge-Sofa und der vollwertige Navigationsplatz eine harmonische Symbiose aus Wohlfühlort und Homeoffice. Der absenkbare Salontisch verwandelt den Raum im Handumdrehen in eine entspannte Chillout Area für ruhige Stunden.



BAVARIA C42



Deck layout Deck-Layout



Cabin layouts Kabinen-Layouts



BAVARIA C46





BAVARIA C46

Pure sailing pleasure

The BAVARIA C46 combines variable cabin layouts and maximum comfort with pure sailing pleasure. The hull, completely re-engineered by Cossutti Yacht Design, offers not only enormous space below deck thanks to its wide stern with chines and plenty of volume in the bow: It also works extremely well under sail. In combination with the optimised sail plan, the BAVARIA C46 offers exhilarating performance with safe and easy handling in a wide range of wind speeds and translates every cruise - whether with crew or single handed - into pure pleasure.

SEGELVERGNÜGEN PUR

Die BAVARIA C46 verbindet variable Kabinenlayouts und höchsten Komfort mit purer Freude am Segeln. Der von Cossutti Yacht Design neu konzipierte Rumpf bietet dank breitem Heck mit Chines und viel Volumen im Bug nicht nur enormen Platz unter Deck: Er besticht auch durch herausragende Segeleigenschaften. In Verbindung mit dem optimierten Segelplan bietet die BAVARIA C46 in einer großen Bandbreite an Windgeschwindigkeiten hohe Performance bei sicherem und einfachem Handling und verwandelt jeden Törn – ganz gleich ob mit Crew oder Single handed – zum puren Vergnügen.

BAVARIA
C46



BAVARIA C46 EXTERIOR

Innovation in every detail

From the bowsprit for a code zero or gennaker to the bathing platform at the stern, the BAVARIA C46 combines elegance with comfort and function. Wide side decks and a sun bed on the foredeck provide optimum space for relaxation. Crews of up to eight people can fit comfortably around one or two tables in the spacious cockpit seated on comfortable cushions. Under sail, the newly designed helm positions are the hub of the boat. From here, all sails are operated using the ergonomically accessible winches and the person at the helm can clearly see all important information provided by the displays and large chart plotter.

INNOVATION IN JEDEM DETAIL

Vom Bugsprit für Code 0 oder Gennaker bis zur Badeplattform am Heck: Die BAVARIA C46 verbindet Eleganz mit Komfort und Funktion. Breite Laufdecks und ein Sunbed auf dem Vorschiff bieten optimalen Raum für Entspannung. Im großzügigen und mit komfortablen Polstern ausgestatteten Cockpit finden Crews von bis zu acht Personen an einem oder zwei Cockpittischen bequem Platz. Unter Segeln sind die neu designten Steuerstände der Dreh- und Angelpunkt des Bootes. Von hier werden alle Segel über die ergonomisch zugänglichen Winschen bedient und der Steuermann mit allen wichtigen Informationen über Displays und den großen Kartenplotter versorgt.









BAVARIA C46 INTERIOR

A private oasis at sea

With its modern design and first-class workmanship, the BAVARIA C46 creates quiet places to retreat at sea. A choice of cabin layouts with full-fledged navigation desk and optional utility rooms provide the perfect match to owners' requirements and maximum comfort during longer cruises with crew. The spacious galley and saloon feature an ingenious lighting concept and large skylights to create a pleasant atmosphere below decks - a luxurious oasis on the water.

EINE PRIVATE OASE AUF SEE

Mit modernem Design und erstklassiger Ausbauqualität schafft die BAVARIA C46 private Rückzugsorte auf See. Variantenreiche Kabinenlayouts mit vollwertigem Navigationsplatz und optionalen Utility Rooms bieten die optimale Anpassung an die Anforderungen der Eigner und höchsten Komfort während längerer Törns mit Crew. Die großzügige Pantry und der weitläufige Salon mit seinem durchdachten Lichtkonzept und großflächigen Skylights schaffen ein angenehmes Ambiente unter Deck – eine luxuriöse Oase auf dem Wasser.



BAVARIA C46



Deck layout Deck-Layout



Cabin layouts Kabinen-Layouts

BAVARIA C46 PACKAGES

Stylish and ingenious

The packages available with the BAVARIA C46 are easy to configure to match your needs. The DESIGN package provides an impressive level of style and elegance. With fabric-covered panels on the main bulkhead, the new linear lighting concept and leather details on the stainless steel grab rails give the BAVARIA C46 a timeless charm. The SAIL READY package extends the already extensive basic equipment to include helpful options and details to ensure even more pleasant living on board. The comprehensive OCEAN package combines everything in the packages above to form a complete package, which is the right choice for meeting the highest expectations.

STILVOLL UND DURCHDACHT

Die Pakete für die BAVARIA C46 bieten einfache Konfiguration ganz nach Ihren Vorstellungen. Das DESIGN Paket punktet mit Stil und Eleganz. Die stoffbezogenen Paneele am Hauptschott, das neue, lineare Lichtkonzept und Lederdetails auf den Edelstahlgriffen verleihen der BAVARIA C46 einen zeitlosen Charme.

Das SAIL READY Paket erweitert die reichhaltige Grundausstattung um jene hilfreichen Optionen und Details, die ein noch angenehmeres Leben an Bord sicherstellen. Das umfassende OCEAN Paket vereint den Inhalt aller verfügbaren Pakete zu einem vollwertigen Gesamtpaket und bietet die richtige Wahl für höchste Ansprüche.





BAVARIA C50

BAVARIA C50

Superb sailing pleasure

With its generous sail area, the BAVARIA C50 offers pure sailing pleasure with easy handling and plenty of space on board. Thanks to the self-tacking jib and winches arranged centrally around the helm area, even short-handed the yacht can be moved effortlessly, safely and efficiently, despite its large sail area. The variable layout versions with three, four, or five cabins, complemented by an additional cabin for the skipper, offers the perfect adaptation to each owner's needs and sailing ambitions.

SOUVERÄNER SEGELGENUSS

Mit ihrer großzügigen Segelfläche bietet die BAVARIA C50 reines Segelvergnügen bei einfachem Handling und großzügigem Platzangebot. Dank der Selbstwendefock und den zentral, um den Steuerstand angeordneten Winschen bewegen auch kleine Crews die Yacht mit ihrer großen Segelfläche unbeschwert, sicher und effizient. Das variable Layout als 3-, 4- oder 5-Kabinen-Version, ergänzt durch eine zusätzliche Skipper-Kabine, bietet die perfekte Anpassung an individuelle Bedürfnisse und die Segelträume der Eigner.





BAVARIA
C50



BAVARIA C50 EXTERIOR

Refreshing moments

Experience maximum fun at sea on board the BAVARIA C50. The generous XXL bathing platform - an impressive 2.68 metres wide - invites you to enjoy refreshing moments in the sea. While the spacious lounge beds in the cockpit, on the coach roof and the foredeck promise pure relaxation and enjoyment in the sun, the dinghy garage in the stern provides practical and neat stowage - so that nothing stands in the way of unforgettable days on the water.

ERFRISCHENDE MOMENTE

Erleben Sie maximalen Spaß auf dem Meer an Bord der BAVARIA C50. Die großzügige XXL-Badeplattform – beeindruckende 2,68 Meter breit – lädt zu erfrischenden Momenten im Meer ein. Während die großzügigen Liegeflächen im Cockpit, auf dem Aufbau und dem Vorschiff pure Entspannung und Sonnengenuss versprechen, sorgt die Dinghi-Garage im Heck für praktische Aufbewahrung und für Ordnung – damit unvergesslichen Tagen auf dem Wasser nichts entgegensteht.









BAVARIA C50 INTERIOR

Wellness on board

The spacious saloon with lounge couch, the practical navigation desk, which can also be used as an on-board office, as well as two large aft cabins with en-suite bathroom make the BAVARIA C50 a real space ship. The large owner's cabin in the bow is equipped with a separate shower, while two bow cabins each with a separate bathroom can be chosen as an option for even more flexible use of space. This makes the BAVARIA C50 a personal retreat on the high seas - for you and your crew.

WELLNESS AN BORD

Der weitläufige Salon mit Lounge-Sofa, der praktische Navigationstisch, der auch als Bordoffice verwendet werden kann, sowie zwei große Achterkabinen mit eigenem Bad machen die BAVARIA C50 zu einem wahren Raumwunder. Die große Eignerkabine im Bug besticht durch eine separate Dusche, während in der Option mit zwei Bugkabinen jeweils ein separates Bad eine flexible Raumnutzung ermöglicht. Damit wird die BAVARIA C50 zum persönlichen Rückzugsort auf hoher See – für Sie und Ihre Crew.



BAVARIA C50



Cabin layouts Kabinen-Layouts

BAVARIA C50 PACKAGES

Uncomplicated luxury

Experience the BAVARIA C50 in two exquisite versions. The HOLIDAY package covers all expectations for an incomparable sailing adventure - from the electric anchor windlass to attractive grab rails below decks.

With the STYLE package you get the highest level of comfort and elegance. Enjoy the feel of teak on the cockpit sole, cosy atmosphere LEDs in the saloon and cabins as well as a bow thruster and more - for a top class sailing experience.

UNKOMPLIZIERTER LUXUS

Erleben Sie die BAVARIA C50 in zwei exquisiten Ausführungen. Das HOLIDAY Paket lässt keine Wünsche für ein unvergleichliches Segelabenteuer offen – von der elektrischen Ankerwinch bis zu edlen Handläufen unter Deck.

Mit dem STYLE Paket setzen Sie auf höchsten Komfort und Eleganz. Genießen Sie Teak auf dem Cockpitboden, stimmungsvolle Ambiente-LEDs im Salon und den Kabinen sowie ein Bugstrahlruder und mehr – für ein Segelerlebnis der Extraklasse.



BAVARIA C57





BAVARIA C57

In a class of its own

Discover the BAVARIA C57, the flagship of the C-LINE. It sets new standards in design - quite apart from its sheer size. Easy handling and outstanding sailing performance meet elegance and amazing amounts of space for maximum comfort on unforgettable sailing adventures.

EINE KLASSE FÜR SICH

Entdecken Sie die BAVARIA C57, das Flaggschiff der C-LINE. Ihr Design setzt neue Maßstäbe, auch abseits der Größe. Einfaches Handling und herausragende Segeleigenschaften treffen hier auf Eleganz und ein großzügiges Platzangebot für höchsten Komfort auf unvergesslichen Segelabenteuern.

BAVARIA
C57







BAVARIA C57 EXTERIOR

Sit back and enjoy

The BAVARIA C57 boasts an impressively ingenious design for sailing cruises in the highest level of comfort. All sheets, halyards and lines merge at the two sets of winches in front of each of the helms to allow easy and convenient handling from the wheel. As a result, there is plenty of space in the cockpit for the two large tables, which can be converted effortlessly to a stylish sun bed and - in addition to the sun loungers on the coach roof and on the foredeck - to provide the best place to while away hours in the sunshine. Meanwhile, the dinghy garage in the stern provides stowage for the Williams tender and other water toys.

ZURÜCKLEHNEN UND GENIESSEN

Die BAVARIA C57 überzeugt mit einem durchdachten Design für Segeltörns mit höchstem Komfortniveau. Alle Schotten, Fallen und Strecker laufen an den je 2 x 2 Winschen vor den Steuersäulen zusammen und erlauben ein einfaches und komfortables Handling vom Steuer aus. Das Cockpit bietet dadurch jede Menge Platz für die beiden großen Cockpittische, die sich mühelos zum stylischen Sunbed umwandeln lassen und die – zusätzlich zu den Liegeflächen am Aufbau und am Vorschiff – den idealen Platz für sonnige Stunden bereit halten. Währenddessen hat die Dinghi-Garage im Heck viel Stauraum für den Williams Tender und weitere Wasserspielzeuge.

BAVARIA C57 INTERIOR

Design meets functionality

The galley on the BAVARIA C57 extends the full width of the boat along the main bulkhead, combining an inspiring level of functionality and aesthetics. The spacious lounge with couch invites you to linger and take in the stylish atmosphere. Thanks to a choice of layouts with three to five cabins, as well as clever solutions that provide optimum storage space, the various equipment options offered on the BAVARIA C57 fulfil the needs of discerning owners that appreciate style.

DESIGN TRIFFT FUNKTIONALITÄT

Die BAVARIA C57 begeistert mit einer Pantry über die ganze Bootsbreite am Hauptschott, die Funktionalität und Ästhetik vereint. Der großzügige Salon mit Lounge-Sofa lädt zum geselligen Verweilen in stilvollen Ambiente ein. Dank der Layout-Varianten, von 3 bis 5 Kabinen sowie cleveren Detaillösungen für optimalen Stauraum, bietet die BAVARIA C57 vielfältige Ausstattungsmöglichkeiten für Eigner mit Stil und gehobenen Ansprüchen.



BAVARIA C57



Cabin layouts Kabinen-Layouts



BAVARIA C57 PACKAGES

A luxury holiday on the water

Experience the BAVARIA C57 in two unique versions: The HOLIDAY package includes the perfect equipment for carefree sailing fun and ensures that everything you need for living at sea is on board - everything where it belongs.

In the BAVARIA C57 STYLE you get to enjoy pure elegance. Fabric-covered panels in the saloon, on the bulkheads and in the cabins as well as a luxurious leather-finished navigation desk give your sailing experience a very special touch so you can enjoy a luxurious time on board.

LUXUSURLAUB AUF DEM WASSER

Erleben Sie die BAVARIA C57 in zwei einzigartigen Ausführungen: Die HOLIDAY Ausführung ist die perfekte Ausstattung für unbeschwerten Segelspaß und sorgt dafür, dass alles, was Sie für ihr Leben auf See brauchen, an Bord ist – natürlich dort, wo es hingehört.

In der BAVARIA C57 STYLE genießen Sie pure Eleganz. Stoffbezogene Deckpaneelle im Salon, an den Wänden und in den Kabinen sowie ein luxuriöser Ledernavigationstisch verleihen Ihrem Segelerlebnis den besonderen Touch und Ihrer Zeit an Bord das gewisse Etwas.





BAVARIA

45 years at sea

Each BAVARIA is packed with 45 years of our expert team's engineering and boatbuilding experience, not just for sailing yachts, but since the year 2000 for motor yachts too. More than 42 thousand BAVARIAs have been built since the company was founded.

We partner only with the top brands of yacht equipment suppliers because we want you to experience the best possible BAVARIA on every voyage.

45 JAHRE AUF SEE

In jeder BAVARIA stecken 45 Jahre Ingenieurskunst und Bootsbauerfahrung unseres Expertenteams – seit dem Jahr 2000 nicht nur für Segel- sondern auch für Motoryachten. Über 42.000 BAVARIAs wurden seit der Gründung gebaut. Bei unseren Zulieferern arbeiten wir nur mit den Top-Marken des Yachtbaus, für beste Qualität und mit dem Ziel Ihnen die beste BAVARIA zu liefern.





Bavaria Yachtbau GmbH
Bavariastraße 1
97232 Giebelstadt
Germany

Phone: +49 9334 942-0
Fax: +49 9334 942-1160
info@bavariayachts.com

www.bavariayachts.com

Some of the yachts depicted show alternative designs or optional extras that are available at extra cost. Specifications and qualities are based on design drawings and may deviate from the actual design. No liability is accepted for printing errors, technical changes or errors. Printed colours may differ slightly from the actual colours.

Applies as of 1 January 2024. © BAVARIA 2024

Die abgebildeten Yachten zeigen zum Teil Alternativdesigns oder aufpreispflichtige Sonderausstattungen. Angaben und Beschaffenheit basieren auf Konstruktionszeichnungen und können von der tatsächlichen Ausführung abweichen.

Druckfehler, technische Änderungen und Irrtümer sind vorbehalten, Farbabweichungen sind drucktechnisch möglich.

Gültig ab 1. Januar 2024. © BAVARIA 2024